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·ДОСТ3 ва амандмана–

У складу са чланом 144. и 145. Пословника Скупштине Града Новог Сада ("Службени
Лиш Цшда' нивои Сада џр.ОЧ/АЏ10;, дошао/вам дам Атуиапдшшне На „редно. идиућс и пуши—,!

Града Новог Сада за 2019. годину, који треба Да буду разматрани на ХШ седници Скупштине
Града Новог Сада и предлажем да их Скупштина Донесе у предложеном тексту.

Председник одборничке групе
др В љко Крстоношић
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Амандман |

на Предлог одлуке о буџету Града Новог Сада за 2019. годину

У Предлогу одлуке о буџету Града Новог Сада за 2019. годину, у члану 13. раздео 05, функција
451, позиција буџета 167, економска класификација 451, Субвенције јавним нефинансијским
предузећима и организацијама, текуће субвенције, износ: „430.000.ООО,00" мења се и гласи
„420.000.000,00“, а у разделу 06, функција 130, позиција буџета 184, економска класификација
423, Услуге по уговору, износ „19.549.000,00“ мења се и гласи „29.549.000,00“. У члану 14. у
програму 0602, програмска активност 0602-0001, раздео 06, функција 130, опште услуге –
износ: 147.935.365,00 мења се и гласи 157.935.365,00, док се у програм 0701, програмска
активност 0701–0004, функција 451 друмски саобраћај– износ 450.000.000,00 мења и гласи
440.000.000,00.

Образложење

УПредлогуодлукео буџету Града НовогСадаза 2019 Годину, учлану 13раздео 05, функција
451, позиција буџета 167, економска класификација 451, Субвенције јавним нефинансијским
предузећима и организацијама, текуће субвенције, износ: 430.000.ООО,00 мења се и гласи
420.000.000,00, а у разделу 06, функција 130, позиција буџета 184, економска класификација
423, Услуге по уговору, износ 19.549.000,00 мења се и гласи 29.549.000,00. Сходно насталим
променама, мења се и Програмскидео буџета, односно члан 14.

Овим амандманом се би се издвојила средства за Пројекат увођења лаког шинског јавног
превоза – трамваја.

Још 2010. године је покренута иницијатива, а 2011. године је урађена Студија увођења лаког
шинског јавног превоза. Увођење трамваја у Новом Саду побољшао би се квалитет у самом
јавном превозу, у смислу функционалности, јер су то возила са већим капацитетом која се
ефикасно крећу кроз уличну мрежу. С обзиром да су на електрични погон, мања је емисија
штетних издувних гасова. Како Град Нови Сад има велики прблем са паркинг простором и

гужвама у центру Града, сматрам да би увођење трамваја као алтернативног превоза,
побољшало квалитетјавног саобраћаја у граду и смањило потребу за паркинг простором.

За известиоца овог амандмана одређује се Стеван Латиновић.

?%Шат/“ГП
У НовомСаду, [%)/Вељко Крстоношић
24.12.2018. године председник одборничке групе


